
1. https://www.hengelo.nl/bestanden/documenten/bestuur/schriftelijke-
vragen/2023/2023-03-
31_Vragen_PvdA_Sportverenigingen%20vrezen%20voor%20hun%20voortbestaa
n.pdf 

2. https://www.tubantia.nl/sport/sportclubs-in-de-problemen-bestuurders-
hebben-nog-nooit-zo-massaal-aangegeven-dat-ze-verzuipen~aab35c88/  

Geacht college, 
 
In maart 2023 heeft onze fractie vragen gesteld over de toekomstbestendigheid van 
sportverenigingen in Hengelo.1 Afgelopen week verscheen een artikel in het AD1 over de 
resultaten van het RVVB-onderzoek naar de financiële situatie van sportverenigingen in 
Nederland. Uit dit onderzoek blijkt dat veel verenigingen in financieel zwaar weer 
verkeren en zich zorgen maken over hun voortbestaan. 
Daarnaast geven veel verenigingen aan dat zij hun contributies hebben moeten 
verhogen om een sluitende begroting te realiseren. 
 
Dit is een zorgwekkende ontwikkeling, omdat het risico bestaat dat sporten minder 
toegankelijk wordt, vooral voor mensen met een lager inkomen. Het verenigingsleven is 
van groot belang voor Hengelo, niet alleen om inwoners een veilige plek te bieden om te 
sporten en sociale contacten te onderhouden, maar ook vanwege de maatschappelijke 
rol die verenigingen vervullen. 
 
Onze fractie maakt zich zorgen over de huidige situatie van sportverenigingen en de 
gevolgen hiervan voor de toegankelijkheid van sport in Hengelo. Daarom hebben wij de 
volgende vragen aan het college: 

1. Herkent het college de signalen uit het RVVB-onderzoek dat sportverenigingen 
financieel onder druk staan en vaak genoodzaakt zijn hun contributies te 
verhogen? 

2. Welke maatregelen heeft de gemeente Hengelo tot nu toe genomen om de 
financiële situatie van sportverenigingen te verbeteren en hun voortbestaan te 
waarborgen? 

3. Overweegt het college aanvullende stappen, om te voorkomen dat 
contributieverhogingen sporten ontoegankelijk maken voor bepaalde groepen 
inwoners of dat sportverenigingen omvallen? 

4. Is het college bereid in gesprek te gaan met sportverenigingen in Hengelo om hun 
specifieke knelpunten en behoeften beter in kaart te brengen? 

5. Hoe monitort de gemeente de impact van stijgende contributies op de 
sportdeelname in Hengelo, en op welke wijze stuurt het college bij, indien blijkt 
dat inwoners hierdoor afhaken? 

 
Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Nicolien Boekhoudt 
Raadslid PvdA Hengelo 
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